# Islands District Council Agenda for the 4th Meeting in 2022 to be held

## on Monday, 5 September 2022 at 2:00 pm

## in the Islands District Council Conference Room

### on 14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

#### 離島區議會 2022 年第四次會議議程

日期: 2022年9月5日(星期一)

時間: 下午2時正

地點: 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

- 1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 20 June 2022 通過 2022 年 6 月 20 日的會議紀錄
- 2. Public Housing Developments at Tung Chung Area 133 (Paper IDC 36/2022) 東涌第 133 區公營房屋發展計劃 (文件 IDC 36/2022 號)
- 3. Question on the reception problems of telecommunication network (Paper IDC 38/2022) 有關電訊網絡接收問題的提問 (文件 IDC 38/2022 號)
- 4. Question on the frequent distribution of illicit cigarette leaflets in Mun Tung Estate

(Paper IDC 39/2022)

有關滿東邨經常有人派發私煙宣傳單張問題的提問(文件 IDC 39/2022 號)

5. Question on the labour welfare for persons with disabilities (Paper IDC 40/2022) 有關殘疾人士勞工福利的提問

(文件 IDC 40/2022 號)

6. Question on the hawking activities and the barrier-free facilities at the Citygate bus terminus

(Paper IDC 41/2022)

有關東薈城巴士總站擺賣及暢通易達設施的提問(文件 IDC 41/2022 號)

7. Transport Department Traffic and Transport Working Plan 2022-23 (Paper IDC 37/2022)

運輸署2022-2023年度交通及運輸工作計劃簡介 (文件 IDC 37/2022 號)

8. Proposed Schedule of Meeting for IDC and its Committees in 2023 (Paper IDC 42/2022)

離島區議會及各委員會 2023 年的擬議會議日期 (文件 IDC 42/2022 號)

9. Report on the Work of the Islands District Management Committee (August 2022)

(Paper IDC 43/2022)

離島區管理委員會工作報告(2022年8月) (文件 IDC 43/2022號)

10. Reports on the Work of the IDC Committees / Working Group (Papers IDC 44-48/2022)

離島區議會轄下各委員會 / 工作小組的工作報告 (文件 IDC 44-48/2022號)

11. Date of Next Meeting

下次會議日期